

## RT-08SC变速粉碎机 调速粉碎机

产品名称	RT-08SC变速粉碎机 调速粉碎机
公司名称	上海罗技机械设备有限公司
价格	8800.00/个
规格参数	型号:RT-08SC 单次产量:402g/次 ( kg/h ) 粉碎细度:199-250 ( 目 )
公司地址	嘉定区安亭镇园区路1168号5幢102室
联系电话	021-52395129

### 产品详情

型号：RT-08SC                      单次产量：402g/次 ( kg/h )                      粉碎细度：199-250 ( 目 )  
电压：220 ( V/Hz )                      转速：4000-25000 ( r/min )                      重量：12.3 ( kg )  
体积：220\*210\*390 ( mm )                      电机功率：1800 ( W )                      品牌：LOGY

适用范围：中.西药业.食品业.农渔 产品别名：8两装调速粉碎机

饲料业.矿物业.化妆品.化工原料业.

粉体涂料业及各研究实验室等

商品型号: rt-08sc适用于中.西药业.食品业.农渔饲料业.矿物业.化妆品.化工原料业.粉体涂料业及各研究实验室等,其粉碎细度可因粉碎时间长短和粉碎次数,达到200-250目

商品规格:

马力:1800w电压:220v/单相可接受订作不同电压规格.转速:4000-25000rpm粉碎槽尺寸(h\*d):124\*174mm机器尺寸:220\*210\*390mm

商品特点:

加装独自开发微电子积体电路板,可任意调整转速.当马达转速降低时.微电子积体电路板,会回馈力量至马达.粉碎槽为sus304不锈钢材质制成,符合卫生要求.马达为铝合金制造,散热佳,轴承采用日本制品.粉碎刀为s us420经热处理,更耐磨损.

公司简介：6年诚信通老会员资质

本公司为国内主要销售台湾台式超高速粉碎机系列,回转式研磨粉碎机系列,超微粉碎机系列,胶囊充填机系列,制丸机,微电脑药剂分包机,一次性针头瞬间销毁器,一次性针筒导管碎料机,"哑吧媳妇"快易宝全自动炖补煎药壶;韩国制全自动煎药包装机,美国结肠水疗仪.所有产品质量精细,耐用高效益,全国主要有名企业,医院,药房皆已使用中,并赢得高质量产品称号,深受各使用者信赖及称赞.期待您明智的选择服务电话：021 - 69512659传真：021-52395129

移动电话 : 18930904100网址 : <http://logysh.cn.alibaba.com>

goods model: rt-08scapplicable to. western medicine. the food industry. agriculture, fisheries and feed industry. minerals. cosmetic. chemical raw materials industry. powder coatings industry and the research laboratory, with its grinding fineness can be crushed by grinding duration and frequency, to200-250 headspecification:horsepower: 1800wvoltage: 220v / single phaseacceptable set for different voltage specifications.speed :4000-25000rpmcrush groove dimensions (h \* d): 124 \* 174mmmachine size: 220 \* 210 \* 390mmproduct features:development of microelectronics to install its own integrated circuit board, adjustable speed.when the motor speed is lowered. microelectronic integrated circuit boards, will be back power to the motor.sus304 stainless steel grinding trough made of the health requirements.motor for the aluminum alloy, heat good, bearing products from japan.crushing knife for the sus420 by heat treatment, more wear-resistant.company:6 years old and members of intelligence through good faiththe company"s domestic sales of taiwan"s main desktop high-speed grinder series, rotary grinding mill series, knife mill series, capsule filling machine, pelletizing machine, microcomputer pharmaceutical sub-charter, disposable needle destruction devices instant, disposable needlescatheter tube scrap machine, "mute daughter" quick and easy fill medicine or stew pot po automatic; korean system automatic packaging machine decocting u.s. colon hydrotherapy instrument.all product quality fine, durable high efficiency, well-known enterprises in major hospitals, pharmacies have switched in use, and won the title of high-quality products, well received by all users trust and praise.look forward to your wise choiceservice tel :021-69512659:021-52395129 faxmobile: 18930904100website:<http://logysh.cn.alibaba.com>